



TECHNICAL DATA SHEET ULTRA - BLANC



LIQUID DESTAINER FOR LAUNDRY

DESCRIPTION

It is formulated for use in laundries, hotels, motels, hospitals, lodging houses and other service establishments. **ULTRA-BLANC** is a liquid destainer for laundry. It is specially formulated for the pre-soaking of greyish or yellowish white fabrics. It gives back to fabrics a dazzling white.

DIRECTIONS FOR USE

Check on an hidden part of the fabric if the product harms it. Let work 1 to 2 hours. Rinse with water and launder. Avoid to breathe fumes. Avoid contamination of food. All laundered fabrics and all surfaces subject to food contact must be rinsed with potable water before reuse.

INGREDIENTS

Water, sodium metabisulfite.

- Density 25 °C (kg/L)

- Active material (%)

REGULATIONS AVAILABLE SIZES SPECIFICATIONS - WHMIS : Clear liquid - 4*4 L code # 580244 - Appearance - TDG - 20 L - Color : Odorless : Not regulated code # 580220 - Odor : Light - CFIA : Approved - pH (solution 1%) : 4.0 - 4.5

HAZARDS / PRECAUTIONS / FIRST AID

DANGER. Causes serious eye damage. Wear protective gloves, protective clothing, eye protection and face protection. **If in eyes:** Rinse immediately and cautiously with water for 10 minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing, keeping eyelids open. Immediately call a POISON CENTER or doctor/physician. **If swallowed:** Give 3 or 4 glasses of water or milk. Do not give anything by mouth if victim is unconscious. Do not induce vomiting. Call a physician immediately. **If inhaled**: Breathe fresh air.

For more informations, consult the safety data sheet.

: 1.05 - 1.07

: 5 - 10

NOTE

B.O.D. CHEMICALS INC. may not be responsible for damages or physical injuries resulting in the use of this product. The user recognizes the risk in the use of this product and must consult and respect directions and dangers of this product. Consult the safety data sheet and the label of the product for more details.

July 16th, 2021





FICHE TECHNIQUE ULTRA - BLANC



DÉTACHANT LIQUIDE POUR LESSIVE

DESCRIPTION

Il est formulé pour utilisation dans les buanderies, hôtels, motels, hôpitaux, centres d'accueil et autres établissements de service. **ULTRA-BLANC** est un détachant liquide pour la lessive. Il est spécialement formulé pour le pré-trempage des tissus blancs devenus grisâtres ou jaunâtres. Il redonne aux tissus un blanc éclatant.

MODE D'EMPLOI

Faire un essai sur une partie peu apparente du tissu pour vérifier que le produit ne l'endommage pas. Laisser tremper pendant 1 à 2 heures. Rincer à l'eau et laver. Éviter de respirer les vapeurs. Éviter la contamination des aliments. Tous les tissus lavés et toutes les surfaces entrant en contact avec les aliments doivent être rincées avec de l'eau potable avant d'être réutilisées.

INGRÉDIENTS

- Matière active (%)

Eau, métabisulphite de sodium.

SPÉCIFICATIONS		RÉGLEMENTATIONS	FORMATS DISPONIBLES
- Apparence - Couleur - Odeur - pH (solution1%) - Densité à 25 °C (kg/L)	: Liquide, clair : Incolore : Légère : 4.0 – 4.5 : 1.05 - 1.07	- SIMDUT : On-réglementé - TMD : Non-réglementé - ACIA : Approuvé	- 4*4L code # 580244 - 20 L code # 580220

DANGERS / PRÉCAUTIONS / PREMIERS SOINS

: 5 - 10

DANGER. Provoque des lésions oculaires graves. Porter des gants de protection, des vêtements de protection et un équipement de protection du visage et des yeux. **En cas de contact avec les yeux**: Rincer immédiatement avec précaution à l'eau pendant 10 minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer, en gardant les paupières ouvertes. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON ou un médecin. **En cas d'ingestion**: Boire 3 ou 4 verres d'eau ou du lait. Ne rien donner par la bouche si la victime est inconsciente. Ne pas faire vomir. Appeler un médecin immédiatement. **En cas d'inhalation**: Respirer de l'air frais.

Pour plus d'informations, consulter la fiche de données de sécurité.

NOTE

LES CHIMIQUES B.O.D. INC. ne peuvent en aucun cas être tenu responsable des dommages ou des blessures corporelles pouvant résulter de l'utilisation de ce produit. L'utilisateur reconnaît les risques reliés à l'usage de ce produit et se doit de consulter et de respecter les directives et les mises en garde de ce produit. Consulter la fiche de données de sécurité et l'étiquette du produit pour plus de détails.

16 juillet 2021